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AAA ÚŘAD MĚSTSKÉ ČÁSTI mc21131

KOMISE ŽIVOTNÍHO PROSTŘEDÍ

STAROKLÁNOVICKÁ 260, 19016 PRAHA 9, TEL.: 281 012 911, FAX: 281 971 531, PODATELNA@PRAHA21.CZ

 

VÁŠ DOPIS či:

ZE DNE:

NAŠE Čj.: UMCP21/08753/2021

SPIS. ZN.:

VYŘIZUJE: Martina Vrbková

TEL.: 281012949

E-MAIL: martina.vrbkova©praha21 .cz

DATUM: 31.05.2021

Zahájeníjednání 16:02 hod

Ukončeníjednání: 17:15 hod

Místo jednání: parc.č. 1652 - park před ZŠ Masarykova a Velká zasedací místnost

Přítomni: Ing. Jitka Carbolová — předsedkyně komise

Martina Vrbková — tajemnice komise

JUDr. Hana Pelčáková, Ing. Blanka Exnerová, Ing. Kristýna Kopecká - členky komise

Ing. Daniela Zemanová, Ing.Jaroslava Vostatková , Mgr. Martin Bruoth - členové

komise

Přizvaní hosté:: Bc. Andrea Skalníková — nová pracovnice OŽPD, DiS Martin . Švejnoha

OŽPD - odpadové hospodářství

. Bodyjednání

1. Náhrada za spadlý smrk v parku před ZŠ Masarykova

Členové komise nejprve podali návrhy na druh a umístění dřeviny, která by měla

být vysazena. Zeznělo celkem 9 preferovaných druhů které byly posuzovány

v závislosti na nárocích, proporcích růstu i užitkovosti. Nejvíce se přikláněli kjírovci

pleťovému. Místo bylo směřováno co nejblíže k oplocenému hřišti družiny ZŠ aby

nebyl zakryt výhled na monumentální a cenný rhododendron. Po posouzení všech

aspektů se komise shodla na ponechání volného prostranství po spadlém smrku

pouze s vyrovnáním a osetím místa odstraněného pařezu padlého smrku.
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Informace z oblasti odpadového hospodářství- pan M.Švejnoha.

p. Švejnoha informoval o novém jednání ve věci rozšíření smlouvy o vývoz nádob

na jedlé oleje 0 5 ks tedy celkově na 7 míst (Hulická, Živonínská, Nadějovská,

Velebného, Ochozská, Valdovská, Zalešanská)

Dále informoval, že MHMP zavádí službu jednorázového odběru jedlého oleje od

MČ, kteréjiný způsob odvozu nemaji.

BIO kontejnery na podzim, přidělované MHMP, nám byly poskytnuty vrozsahu,

který by nepokryl oba plánované termíny. Na základě jednání pana Švejnohy se

zástupci MHMP se podařilo vyjednat rozšíření počtu přidělených kontejnerů tak,

aby byly oba termíny a obvyklá místa plně zajištěna.

Dotazy a návrhy členů komise:

1) p. Exnerová navrhuje přemístění kontejneru na textil a elektroodpad mimo

oplocené stanoviště STO Oplanská a do vzniklého prostoru navýšit kontejnery

na papír, který se přeplňuje.

2) p. Bruoth navrhuje přidat kontejner na papír na STO Ochozská, které se často

přeplňuje.

3) P. Vostatková se ptala na podrobnosti přesunu STO Druhanická (u hasičárny)

— p. Švejnoha vysvětlil

Zapsala: M. Vrbková dne: 26.5.2021

Předáno k připomínkování Ing.Jitce Carbolové dne:. 31.5.2021

Připomínky zapracovány: _

_

Zápis ověřen dne: / , (,'/7 (?)/'L-

Termín příštíhojednáníje: 23.6.2021 od 16:30 hod. Velká zasedacísíň
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